
  1 

P R O T O K Ó Ł Nr 1/2018 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Prawnego Nr 1/2018, 

Komisji Rewizyjnej Nr 1/2018 oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Nr 1/2018 

 Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach 

w dniu 29 listopada 2018 r. 

 

Członkowie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Prawnego obecni na posiedzeniu, zgodnie            

z załączoną listą obecności: 

 Przewodniczący Komisji – Mariusz KUPNY, 

 Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław GRZĘDA, 

 Członek Komisji – Krzysztof MICHALSKI, 

 Członek Komisji – Marek PORADA, 

 Członek Komisji – Stefan ZIENTKOWSKI. 

 

Członkowie Komisji Rewizyjnej obecni na posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności: 

 Przewodniczący Komisji – Tadeusz STASIAK, 

 Wiceprzewodniczący Komisji – Jarosław ŚLEPACZUK, 

 Członek Komisji – Mirosław GRZĘDA, 

 Członek Komisji – Dariusz WARDA, 

 Członek Komisji – Janusz WOJEWODZIC. 

 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji obecni na posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą 

obecności: 

 Przewodniczący Komisji – Dariusz WARDA, 

 Wiceprzewodniczący Komisji – Janusz WOJEWODZIC, 

 Członek Komisji – Mariusz KUPNY, 

 Członek Komisji – Tadeusz STASIAK, 

 Członek Komisji – Janusz ŚNIETKA. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli również: 

- Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH, 

- Zastępca Burmistrza Miasta ds. Gospodarczych – Piotr SKRABACZEWSKI, 

- Skarbnik Miasta – Janina NAMYSŁO, 

- Naczelnik Wydziału Finansowego – Karina TRAWIŃSKA, 

- Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego – Wojciech ŻMUDZIŃSKI, 

- Komendant Straży Miejskiej – Andrzej HUDY, 
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- Inspektor w Referacie ds. Planowania, Analiz i Sprawozdawczości Budżetowej Wydziału 

Finansowego – Dominika KRAWCZYK, 

- wz. Dyrektora Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych – Ewa ŁUKASZCZYK. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Tadeusz STASIAK, rozpoczął wspólne posiedzenie 

Komisji, przywitał zebranych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

1. (KBiPP) Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Zespołu Obsługi Placówek 

Oświatowych w Tarnowskich Górach. 

2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie 

Góry na lata 2019-2026. 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2019 rok. 

4. Wypracowanie wniosków w sprawie zmian w projekcie budżetu na 2019 rok. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Statutu Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych         

w Tarnowskich Górach przedstawiła wz. Dyrektora Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych – 

Ewa ŁUKASZCZYK. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Prawnego – Mariusz KUPNY, przystąpił do głosowania projektu uchwały w sprawie  

 

Głosowanie: 4 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się od głosu”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Ad. 2 i 3 

Projekty uchwał: w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry na lata 

2019-2026 oraz w sprawie budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2019 rok, przedstawiła           

Skarbnik Miasta – Janina NAMYSŁO. 

 

Dyskusja: 

Radny Tadeusz STASIAK zapytał, czy jest techniczna możliwość umieszczania na stronie BIP 

ujednoliconego tekstu budżetu Miasta? 

 

Skarbnik Miasta – Janina NAMYSŁO odpowiedziała, że jest możliwość zamieszczenia budżetu 

pierwotnego i obowiązującego na konkretny dzień (po zmianie). 
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Radny Tadeusz STASIAK zapytał z czego wynika zwiększenie planowanych dochodów w dziale 

0470 – wpływy z opłat za zarząd, użytkowanie, służebności i użytkowanie wieczyste oraz na jakiej 

podstawie planowane są wpływy z podatków (PIT i CIT)? 

 

Zastępca Burmistrza Miasta ds. Gospodarczych – Piotr SKRABACZEWSKI odpowiedział,          

że udziały w podatkach PIT i CIT planowane są na podstawie prognoz Ministerstwa Finansów. 

 

Skarbnik Miasta – Janina NAMYSŁO odpowiedziała, że każda dotacja jest wprowadzana           

do budżetu po otrzymaniu decyzji Wojewody lub Marszałka (dotacja jest przyznawana                  

ze wskazaniem na konkretny wydatek i dlatego też jest równoważona w budżecie). 

 

Radny Tadeusz STASIAK zapytał: 

- jakie jest przeznaczenie dotacji europejskich na gospodarkę mieszkaniową, opiekę społeczną        

i ochronę środowiska?  

- czy planowane są jakieś prace związane z połączeniem ulicy Sielanka z ulicą Pyskowicką? 

- na co przeznaczone są wydatki w dziale 710 (pozostała działalność usługowa – wydatki 

majątkowe)? 

- czy w najbliższym czasie planowana jest rozbudowa monitoringu miejskiego (zwiększenie ilości 

kamer)? 

- na co przeznaczone są wydatki w rozdziale 90005 „ochrona powietrza”? 

- czy są podejmowane jakieś czynności w celu zbilansowania gospodarki odpadami? 

- o planowane wydatki na rok 2018 i 2019, na roboty przy ulicy Litewskiej? 

 

Zastępca Burmistrza Miasta ds. Gospodarczych – Piotr SKRABACZEWSKI odpowiedział, że: 

- zostanie rozeznana możliwość umieszczania na BIP, po każdej sesji Rady Miejskiej, jednolitego 

tekstu uchwały budżetowej; 

- dotacje europejskie są planowane na rewitalizację terenu Sowic, modernizacja budynku           

dla potrzeb centrum usług i aktywności senioralnej (również budowa parkingu i drogi dojazdowej); 

- analizowana jest możliwość zmiany planu i umieszczenie w budżecie 2020 r. projektu budowy 

ulicy Sielanka; 

- nie jest planowana rozbudowa monitoringu miejskiego; 

- zaplanowane wydatki na ochronę powietrza dotyczą realizacji projektu na fotowoltaikę; 

- gospodarka odpadami bilansuje się w zakresie opłat za odbiór odpadów (kwota z przetargu)           

z wpływami z opłat, natomiast niewielka kwota różnicy wynika z kosztów obsługi; 

- trwa postępowanie przetargowe na zagospodarowanie terenu na Osiedlu Przyjaźń                 

(przy Jubilacie); 

- od 1 stycznia, z mocy prawa, prawo wieczystego użytkowania zostaje przekształcone,                    
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za określoną opłatą (jednorazowo lub w ratach), we własność (dla nieruchomości 

wykorzystywanych na cele mieszkaniowe). Rada Miejska w Tarnowskich Górach podjęła uchwałę 

ustanawiającą 50% bonifikatę dla opłat jednorazowych; 

- dotacje na ochronę środowiska są przeznaczone na PONE, przyłącza kanalizacyjne i usuwanie 

azbestu. 

 

Radny Jarosław ŚLEPACZUK zapytał: 

- czy dotacje dla Powiatu Tarnogórskiego, na remonty dróg będą wykorzystane na drogi leżące         

na terenie Gminy Tarnowskie Góry i na jakie drogi? 

- czy Komisje Rady Miejskiej lub Radni otrzymają informacje o planowanych nakładkach              

na drogach gminnych? 

- kto jest zarządcą lub właścicielem cmentarza komunalnego na ulicy Gliwickiej i do kogo należy 

obowiązek usuwania konarów drzew i dbania o czystość? 

 

Zastępca Burmistrza Miasta ds. Gospodarczych – Piotr SKRABACZEWSKI odpowiedział,     

że: 

- będą kontynuowane rozpoczęte remonty dróg powiatowych i planowane jest dofinansowanie        

w kwocie 1.350 mln zł. W bieżącym roku udzielono dotacji na wykonanie dokumentacji 

modernizacji skrzyżowania ulic: Sielanka/Janasa/Starotarnowicka. Trwają prace nad projektem 

modernizacji ulicy Powstańców Śląskich, wraz z dwoma skrzyżowaniami. Planowany jest remont 

ulic: Repeckiej, Górniczej - jezdnia, chodniki i krawężniki oraz Mickiewicza. Dotacje są 

przyznawane wyłącznie do remontów dróg leżących na terenie Gminy Tarnowskie Góry; 

- MZUiM dysponuje środkami w wysokości 1 mln zł na wykonanie nakładek, na drogach 

gminnych. Po przygotowaniu zestawienia, będzie ono przedstawione Komisji Rady Miejskiej; 

- cmentarz na ulicy Gliwickiej jest cmentarzem parafialnym. Toczy się postępowanie w zakresie 

własności niewielkiego terenu stanowiącego własność gminy, a będącego w użytkowaniu parafii. 

 

Radny Mariusz KUPNY zapytał do kiedy można wnosić jednorazową opłatę za przekształcenie 

użytkowania wieczystego we własność? 

 

Zastępca Burmistrza Miasta ds. Gospodarczych – Piotr SKRABACZEWSKI odpowiedział,     

że to przekształcenie odbywa się z mocy prawa i brak jest wskazanych ustawowo terminów. 

 

Radny Mariusz KUPNY zapytał o szczegółowe przeznaczenie kwoty 180 tys. zł zaplanowanej   

na magazyny przeciwpożarowe? 
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Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego – Wojciech ŻMUDZIŃSKI odpowiedział,           

że kwota 180 tys. zł jest  przeznaczona na zadania z zakresu zarządzania kryzysowego, w tym: 

zabezpieczenie medyczne i usługi ochrony imprez masowych oraz doposażenie magazynu 

przeciwpożarowego. 

 

Radny Mariusz KUPNY zapytał o wysokość wydatków oświatowych? 

 

Burmistrz Miasta – Arkadiusz CZECH powiedział, że wydatki na oświatę wynoszą około 80 mln, 

natomiast subwencja oświatowa wynosi około 40 mln zł. Dużą redukcję kosztów daje likwidacja 

placówek oświatowych, lecz jest ona ryzykowna z perspektywy czasu a pozostawienie wszystkich 

istniejących jednostek daje możliwości np. obniżenia ilości uczniów w klasach. Bardzo wzrosła 

liczba orzeczeń wydawanych przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną, co wiąże się              

z przydzieleniem uczniom dodatkowego nauczyciela, nauczyciela-opiekuna oraz organizowania 

dodatkowych zajęć.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta ds. Gospodarczych – Piotr SKRABACZEWSKI powiedział,          

że realizowane są termomodernizacje placówek oświatowych (otrzymano 30 mln dotacji), 

corocznie planowane są środki finansowe w wysokości 200 tys. zł na awarie w jednostkach. 

Również dodatkowe środki finansowe (pojawiające się w trakcie roku budżetowego)                     

są przeznaczane na wykonywanie remontów w szkołach. Planowana jest również realizacja 

projektów związanych z organizacją ruchu przy szkołach tzw. „bezpiecznej strefy”. 

 

Ad. 4 

Wypracowanie wniosków w sprawie zmian w projekcie budżetu na 2019 rok. 

 Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Prawnego nie wypracowała wniosków do projektu 

budżetu na 2019 rok. 

 

 Komisja Rewizyjna nie wypracowała wniosków do projektu budżetu na 2019 rok. 

 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie wypracowała wniosków do projektu budżetu             

na 2019 rok. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Tadeusz STASIAK, przystąpił do głosowania: 

- projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry na lata 

2019-2026: 
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Głosowanie: 5 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się od głosu”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

- projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2019 rok: 

 

Głosowanie: 5 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się od głosu”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Prawnego - Mariusz KUPNY, przystąpił                   

do głosowania: 

- projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry na lata 

2019-2026: 

 

Głosowanie: 5 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się od głosu”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

- projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2019 rok: 

 

Głosowanie: 5 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się od głosu”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Dariusz WARDA, przystąpił                      

do głosowania: 

- projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnowskie Góry na lata 

2019-2026: 

 

Głosowanie: 4 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

- projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Tarnowskie Góry na 2019 rok: 

 

Głosowanie: 4 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
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Ad. 5 

Wobec braku zgłoszeń spraw bieżących Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Tadeusz 

STASIAK, zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 

 

Sporządzono: 8.01.2019 r. 

Protokołowała: A. Korbel                

 

podpisano dnia 28.01.19 r.              podpisano dnia 14.01.19 r. 

Przewodniczący Komisji                                                              Przewodniczący Komisji 

     Bezpieczeństwa                                                                                   Rewizyjnej 

i Porządku Prawnego 

 

/-/ Mariusz KUPNY                                                                              /-/ Tadeusz STASIAK 

    

 

 

podpisano dnia 10.01.19 r. 

Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

  /-/ Dariusz WARDA 


